

香港教育工作者聯會黃楚標學校通告第 17049 號

有關「中國文化週 2017」事宜

敬啟者：

本校一直重視弘揚中華優良傳統文化，為增進學生對中國文化的認識和興趣，本校將於 11 月 6 日至 10 日舉行「中國文化週」。是次計劃會邀請文化藝術人士到校，帶領學生參與有關工作坊。學習內容如下：

1. 小小茶藝師 ---藉茶道文化來灌輸尊師重道之傳承，並培養茶道技藝來領會求學所需之耐性和專注
2. 中國古代旗幟面面觀及互動體驗
3. 中國書法文化學習

註：1. 該週照常上課、午膳及放學。

2. 學生需於 11 月 7 日(二)穿着體育服回校。

3. 學生需於 11 月 9 日(四)穿着中國特色服飾或民族服飾或整齊校服。

懇請 貴家長積極支持及配合是次學習活動。如有查詢，歡迎致電 2109 0087 聯絡貴子弟班主任或本校辛佩兒助理校長。

此致

貴家長



校長

黃錦良 謹啟
黃錦良

二零一七年十一月三日

香港教育工作者聯會黃楚標學校通告第 17049 號回條

有關「中國文化週 2017」事宜

回條請於 6/11
交回班主任

敬覆者：

本人為學生_____ (_____ 班 / _____ 學號)之家長，已知悉

有關「中國文化週 2017」。本人定會督促 敝子女積極參與。

此覆

香港教育工作者聯會黃楚標學校校長

家長簽署：_____

家長姓名：_____

聯絡電話：_____

日期：2017 年 _____ 月 _____ 日

HKFEW Wong Cho Bau School
Chinese Cultural Week 2017

Ref.:17049

Date: 3rd November, 2017

Dear Parents / Guardians,

In order to enhance students' knowledge and interest on Chinese culture, Chinese Cultural Week will be held from 6th November to 10th November. Our School will invite Chinese artists to organise some activities about Chinese culture. Details are listed below:

1. Learning Chinese tea culture through tea ceremony
2. Learning Chinese culture through Ancient Flags and Symbol
3. Appreciation and Learning of Chinese Calligraphy

Remarks:

1. The school time is same as usual.
2. Student will have lunch at school. Parents can bring lunchboxes for their children as usual.
3. Student is required to wear School PE uniform on 7th November, 2017.
4. Students do not need to wear school uniform on 9th November, 2017. It is suggested they should wear traditional Chinese clothes or neat school uniform .

For any enquiries, please feel free to contact the class teacher or Ms. Sun Pui Yee at 2109 0087.

Yours faithfully,



K.L. Wong
Principal

-✂-----

Ref.:17049

Reply Slip
Chinese Cultural Week 2017

Submit the slip to
Class Teacher by 6/11

Dear Principal,

I, parent of _____(name of student), _____()_(class and class no.), have already read and acknowledged the circular regarding the arrangement of "**Chinese Cultural Week 2017**".

Signature of Parent/ Guardian: _____

Name of Parent/ Guardian: _____

Contact No.: _____

Date: _____